
Projekt 

 

Protokół XXXVII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 29 czerwca 2022 roku o godz. 

09.00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

 

Starosta zgłosił rozszerzenie porządku o następującą uchwałę Rady Powiatu Braniewskiego 

oraz poinformował o Autopoprawce Zarządu Powiatu Braniewskiego do projektu uchwały w 

sprawie zmian budżetu Powiatu na rok 2022 oraz projektu uchwały w sprawie zmiany WPF na 

lata 2022 – 2029. Powyższa uchwała i autopoprawka została wcześniej doręczona Radnym 

Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

- Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości w  trybie 

przetargu nieograniczonego. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 11 -  Podjęcie uchwały RP. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości w  trybie przetargu nieograniczonego. (załącznik 

nr 5) 

 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad uwzględniający 

zaproponowane zmiany, (załącznik nr 6) i poddał pod głosowanie porządek obrad 

uwzględniający zaproponowane zmiany, głosowało 14 Radnych: (załącznik nr 7) 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 



Braniewskiego na lata 2022 - 2029.  

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2022. 

7. Debata nad raportem o stanie Powiatu Braniewskiego za 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Braniewskiego wotum 

zaufania. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok: 

a ) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

Powiatu Braniewskiego za 2021 rok, 

b) przedstawienie opinii RIO w Olsztynie w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Braniewskiego w 2021 roku, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu 

Braniewskiego w 2021 roku, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie. 

10. Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu w 2021 roku: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Braniewskiego z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, 

b) przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie. 

11. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości w  trybie 

przetargu nieograniczonego. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Zakończenie obrad. 

 

za –14              przeciw –  0                    wstrzymało się – 0             nie głosowało-0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 8) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 9) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Pytan i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2022 - 2029. (załącznik nr 10) 

 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 11) 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 12. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/258/22. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2022.  (załącznik nr 

13) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny, L. Dziag zapytał o kwotę 1 mln zł, która miała być przeznaczona na objęcie udziałów 

w szpitalu. Została kwota zmniejszona o około 100 tys. zł. Jaki był powód zmniejszenia.  

Radny, K. Kowalski poinformował, że zaplanowana kwota była w wysokości 1 mln zł, 

natomiast się okazało, że strata za rok 2021 wyniosła 472 tys.; z czego kapitał rezerwowy, czyli 

środki przekazane w ubiegłym roku wynosiły 340 132 zł i z tego powiat musiał uzupełnić kwotę 

132 449 zł. Wobec powyższego nie było potrzeby dokonywania zmian w budżecie, ponieważ 

środków wystarczyło i zostały w dalszym ciągu w budżecie  z przeznaczeniem na potrzeby 

Powiatowego Centrum Medyczne.go. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi 

załącznik nr 14. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/259/22. 

 

Ad.7 Debata nad raportem o stanie Powiatu Braniewskiego za 2021 rok.  

Przewodniczący Rady poinformował, że „Raport jest dokumentem przygotowanym jak co 

roku, zawierającym informację na temat działań realizowanych przez Powiat Braniewski. Nie 

podlega on głosowaniu, zapraszam państwa Radnych do dyskusji, do zadawania pytań 

związanych z raportem o stanie powiatu”. 



Radny, L. Dziag zaznaczył, że kilkakrotnie Radni prosili o spotkanie z Prezes Powiatowego 

Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Braniewie; za mało informacji posiadamy odnośnie Spółki 

i w Raporcie o stanie Powiatu Braniewskiego brak jest szczegółowych informacji o stanie 

Spółki. Radny ponowił prośbę o wyznaczenie spotkania z Prezes. 

Przewodniczący K. Korneluk zwrócił się do Sekretarza Powiatu o zorganizowania spotkania 

w miesiącu lipcu lub sierpniu 2022 roku; spotkanie z Prezes godzinę przed najbliższą sesją. 

Radny, M. Kudliński poinformował, że Samorząd Powiatu Braniewskiego na czele z 

Zarządem Powiatu wykonującym statutowe zadania, wykazywał też w roku 2021, którego 

dotyczy raport, chęć współpracy miedzy samorządami w różnych dziedzinach, czy przy 

wspólnych rządowych programach, np. w zakresie połączeń autobusowych. Radny poruszył 

także temat niskiej populacji w Powiecie Braniewskim, gdzie w 2022 roku wynosiła 47 500 

mieszkańców,  zaś wg danych GUS na 30 czerwca 2021 roku Powiat Braniewski liczył 40.511 

mieszkańców. 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że metodologia pisania raportu i punktu dotyczącego 

ochrony zdrowia, wyklucza spojrzenie na szpital jako na spółkę prawa handlowego, dlatego nie 

będzie tam słowa o bilansach, o zdarzeniach gospodarczych, mających wpływ na tą 

rzeczywistość gospodarczą podmiotów w 2021 r. Są tam głownie dane dotyczące udzielania 

świadczeń opieki zdrowotnej. Natomiast w Raporcie przy sytuacji finansowej powiatu znajdują 

się informacje dotyczące wysokości kapitału zakładowego i ewentualnych zmian przy tym 

kapitale w 2021 r., czyli najistotniejsze z punktu widzenia właściciela, operacje finansowe w 

spółce w 2021 r.,  

Radny, A. Mieczaniec zapytał, czy do pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej zgłoszono 

uwagi. 

Radna B. Turczyn odpowiedziała, ze nikt z członków komisji nie zgłosił uwag. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Braniewskiego wotum 

zaufania. (załącznik nr 15) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. 

Radny L. Dziąg – „jestem trochę w dyskomfortowej sytuacji, ponieważ tak nie do końca mam 

świadomość komu to wotum zaufania będziemy udzielać? Inaczej mówiąc, kto pełni jaką rolę 

w zarządzie? Myślę, że nie tylko ja mam takie wątpliwości, stąd moja uwaga”. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały, 

głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 16. 

za –      12                  przeciw –    0            wstrzymało się – 2                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/260/22. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok: (załącznik nr 17) 

 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego Powiatu 

Braniewskiego za 2021 rok, (załącznik nr 17a) 

Powyższe sprawozdanie odczytał Przewodniczący Zarządu Powiatu, Pan K. Motyka. 

b)przedstawienie opinii RIO w Olsztynie w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Braniewskiego w 2021 roku, (załącznik nr 17b) 

Opinię RIO odczytał Przewodniczący Zarządu, Pan K. Motyka. 

c)przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu 

Braniewskiego w 2021 roku, (załącznik nr 17c) 

Powyższą opinię odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan Ł. Korneluk. 

d)dyskusja, 

Przewodniczący Rady, Pan Ł. Korneluk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Braniewskiego za 2021 rok. Radni nie zabrali głosu w tym podpunkcie 

porządku obrad. 

e)głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych  (załącznik nr 18) 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/261/22. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu w 2021 roku: (załącznik nr 19) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

a)przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Braniewskiego z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, (załącznik nr 19a) 

Powyższy wniosek odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan Ł. Korneluk. 

b)przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, (załącznik nr 19b) 

Opinię RIO odczytał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan B. Jarmoła. 

c)dyskusja, 

Przewodniczący Rady, Pan Ł. Korneluk otworzył dyskusję nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  Braniewskiego z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. Radni nie zabrali głosu w tym podpunkcie porządku obrad. 

d)głosowanie. 



 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych  (załącznik nr 20) 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/262/22. 

 

Starosta, K. Motyka podziękował Radnym za udzielone zaufanie i poparcie działań Zarządu 

Powiatu. Podziękował również Zarządowi Powiatu, Skarbnik Powiatu, Sekretarzowi Powiatu, 

Radcy Prawnemu, jednostkom podległym oraz pracownikom Starostwa za owocną współpracę 

i pomoc w realizacji wspólnych zadań. Zobowiązuje to do dalszej i efektywniejszej pracy dla 

dobra powiatu. Trwają kontynuacje tego, co poprzedni Starostwie poczynili dla powiatu, 

przemyślane wydatkowanie i strategiczne działania to zasługa współpracy ze wszystkimi 

Radnymi. 

Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk  pogratulował całemu Zarządowi udzielenia 

absolutorium, Radnym  za jednomyślność w głosowaniu  oraz za współpracę, naczelnikom 

wydziałów, dyrektorom i pracownikom Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych. 

Radny L. Dziąg przyłączył się do gratulacji Przewodniczącego Rady Powiatu oraz życzył 

zarządowi, żeby w tych trudnych czasach radził sobie jak najlepiej dla pożytku mieszkańców 

naszego powiatu.  

Ad.11 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości w  trybie 

przetargu nieograniczonego. (załącznik nr 21) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 22. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXVII/263/22. 

 

Ad. 12 Sprawy bieżące. 

 

Radny, L. Dziag poinformował, że otrzymał dane dotyczące przewidywalnej ilości uczniów w 

poszczególnych latach do szkół. Natomiast Radny zwrócił się z prośbą o podanie 

przewidywanej liczby absolwentów szkół ponadpodstawowych, dla których Powiat Braniewski 



jest organem prowadzącym, w poszczególnych latach szkolnych oraz o podanie informacji, ile 

uczniów uchodźców jest z Ukrainy w naszych szkołach, w poszczególnych grupach 

wiekowych.  

Radny, K. Kowalski poinformował, że w naszych szkołach nie ma żadnego ucznia, jeśli chodzi 

o status uchodźcy.  

Przewodniczący K. Korneluk poinformował, ze informację nt. przewidywanej liczby 

absolwentów szkół ponadpodstawowych, dla których Powiat Braniewski jest organem 

prowadzącym, w poszczególnych latach szkolnych przygotuje Naczelnik Oświaty, Promocji i 

Sportu, na piśmie.  

Radny A. Mieczaniec  poinformował, że we wrześniu będzie ustawa dotycząca organizacji 

szpitali i zaapelował do Zarządu Powiatu o przywrócenie oddziału położniczego w Braniewie, 

który w PCM w Braniewie jest tymczasowo zamknięty.  

Radny, K. Kowalski poinformował, że jeżeli chodzi o klasyfikację szpitali i nową ustawę, jest 

przesunięta o rok, na razie tych prac w tym temacie nie będzie. Po licznych rozmowach z NFZ  

udało się ustalić kierunki działań dotyczące funkcjonowania szpitala. Oddział ginekologiczno-

położniczy, funkcjonuje do 14 lipca 2022 roku; jeżeli nic się nie zmieni ze względu na brak 

zabiegów, NFZ uznał, że w takim stanie oddział w Braniewie nie może funkcjonować. Po 

ustaleniach z dyrektorem NFZ postanowiono, że od dnia 15 lipca 202 roku  będzie to oddział 

ginekologiczny tzw. 1 dnia. Od 1 kwietnia 2022 roku nie funkcjonuje także Oddział Pediatrii – 

jest to uwarunkowane demografią, brakiem wykonania kontraktu (porodów jest bardzo mało, 

ok. 140). Jednocześnie obiecano nam zwiększenie łóżek na oddziale ZOL. W tej chwili jest już 

podpisane umowa o kolejnych 20 łóżek; mamy jeszcze obiecane kolejne 20 wykorzystując 

respiratory; udało nam się uzyskać 5 miejsc wentylowanych przy ZOL; udało nam się 

zwiększyć również o 7 łóżek na chirurgii; o 5 łóżek na oddziale wewnętrznym, co daje sumę 

40 łóżek. Radny zaznaczył, że udało się, mimo tego trudnego roku, ograniczyć wynik ujemny 

z  670 000 zł na kwotę 472 000 zł. Oczekujemy także finalizacji termomodernizacji szpitala. 

Obecnie jest także złożony wniosek o sfinansowanie kolejnej windy. Również w najbliższym 

czasie mamy otrzymać z Urzędu Wojewódzkiego,  przy naszym wkładzie własnym, (w 

granicach 20%) nowy ambulans.  

Radny, L. Dziag zapytał o 20 łóżek - na których oddziałach ZOL – u będą umieszczone i czy 

ambulans 20 % wkłady własnego, z wyposażeniem karetka czy bez. 

Radny, K. Kowalski poinformował, że jest tzw. zwykłym ZOL-u. W przyszłości również w 

Pieniężnie zostanie utworzony ZOL, na chwilę obecną trwają prace. 

Radny, K. Kowalski poinformował, że ambulans ma kosztować łącznie 600 000 zł i jest to 

ambulans bez wyposażenia. 

Radny, L. Dziag zapytał, kiedy zostanie zakończony fragment drogi od Żelaznej Góry do 

Grzechotek. 

Radny, M. Kudliński poinformował, że zakończenie zadania inwestycyjnego „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1393N odc. Grzechotki – Żelazna Góra” planowane jest w miesiącu lipcu. 

Na w/w odcinku trwają roboty budowlane związane z przebudową przepustu przez rzekę 

Omaza oraz prace ziemne przy poszerzaniu jezdni. Odcinek drogi jest realizowany z Funduszu 

Dróg Samorządowych i Rządowego Funduszu Rozwoju Inwestycji Lokalnych. Odcinek 

wpisuje się w strategię odbudowy zniszczonej przed laty drogi nadgranicznej, na odcinku 

Górowo Iławeckie- Lelkowo - Żelazna Góra. Po zakończeniu tego odcinka, kolejnym 



odcinkiem na tej trasie będzie odcinek Krzekoty- Lelkowo, na który otrzymaliśmy m.in. 

promesę.  

Radny, M. Sobieszczuk zaznaczył, że w budżecie są zadania wieloletnie, jednocześnie wzrost 

cen postępowań przetargowych. Radny zapytał, czy istnieje zagrożenie, ryzyko realizacji tych 

inwestycji oraz udzielone zostały promesy z Programu Polskie Ład na kolejne zadania 

inwestycyjne - kiedy będą ogłaszane postępowania przetargowe, jaką mamy przygotowaną 

dokumentację do realizacji kolejnych zadań.  

Starosta, K. Motyka poinformował, że jeżeli chodzi o inwestycje wieloletnie to przetargi były 

rozstrzygnięte już w 2021 roku, po cenach z tamtego roku. Przedsiębiorcy nie zgłaszają 

zastrzeżeń, że chcieliby wprowadzać aneksy do umowy, bo materiały podrożały. Na chwilę 

obecną dokumentacja jest przygotowana.  

Przewodniczący K. Korneluk poinformował o problemie związanym z usytuowaniem 

przystanku autobusowego przy ul. Kościuszki tj. brakiem wiaty przystankowej. Na ulicy 

Kościuszki podróżni czekając na autobus nie mogą się schronić przed deszczem, wiatrem i 

śniegiem. Mieszkańcy oraz pasażerowie zgłaszają skargi i chcą, aby w miejscu przy ul. 

Kościuszki po stronie pawilonów handlowych pojawiła się wiata przystankowa. Z autobusu w 

godzinach popołudniowych korzysta liczna grupa młodzieży Przewodniczący zwrócił się z 

prośbą do Zarządu Powiatu o pochylenie się nad tematem i zorganizowaniem spotkania z 

przedstawicielami Urzędu Miasta. Przewodniczący pogratulował także Dyrektorom naszych 

jednostkek edukacyjnych; odbyły się konkursy na dyrektorów szkół. 

 

Ad. 13. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł.Korneluk 

zakończył obrady XXXVII sesji Rady Powiatu o godz. 10:20. 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Stępniewska 
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